

Amendment No. 1

<u>To:</u> Interested Bidders

From: UNDP Syria

Subject: Maintenance and Rehabilitation of two schools in Harasta City- Rural Damascus

Reference: UNDP-SYR-ITB-031-19

<u>Date:</u> 29 Apr. 2019

* UNDP Syria is announcing amendments as in the following:

No.	English	Arabic
1	* Revision No. 1:	المتعديل رقم 1:
	A new site visit has been scheduled to be conducted on <u>Tuesday 30 April 2019 at 10:00 AM</u> , to enable interested bidders who couldn't attended in the first round to examine the site, The UNDP focal point for the arrangement of the Site Visit is: Name: Sahel Jabri Mobile: 0958880154 e-mail: <u>s.jabri1970@gmail.com</u>	تم تحديد موعد جديد لإجراء زيارة ميدانية ثانية للموقع يوم الثلاثاء 30 نيسان 2019 في الساعة 10:00 ميدانية ثانية للموقع صياحاً، وذلك لتمكين مقدمي العروض المهتمين والذين لم يتمكنوا من حضور الزيارة الأولى من معاينة الموقع. يرجى التواصل مع مندوب برنامج الأمم المتحدة الإنمائي لترتيب زيارة الموقع: السيد: سهل جبري السيد: سهل جبري موبايل: 0958880154
2	* Revision No. 2: The deadline for the submission of bids has been extended till: Tuesday 7th of May 2019 at 14:00 PM.	التعديل رقم 2: تم تعديل آخر موعد لتقديم العروض ليصبح يوم الثلاثاء 7 أيار 2019 عند الساعة الثانية ظهراً.